
PROTOKÓŁ Nr XXXV/08 
z przebiegu XXXV sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 18 listopada 2008 roku 
____________________________________________________________________________ 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 900 – 1200.   

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 14 radnych.  

Nieobecni radni: Waldemar Potyra. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokółu.
  
Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, Ŝe do porządku sesji, który 
otrzymali radni wprowadza autopoprawkę, dodając projekty uchwał: w punkcie 5h - w sprawie 
wyraŜenia stanowiska dotyczącego planów likwidacji Sądu Rejonowego w Rykach; w punkcie 
5i - w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych do zapewnienia wykonalności finansowej 
projektu pod nazwą: "Przebudowa ul. Urbanowicza, ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. 
Krasickiego w Dęblinie" oraz w punkcie 5j - w sprawie zaliczenia drogi znajdującej się  
w Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko do kategorii dróg gminnych. 
  
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXXV sesji Rady Miasta: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r.; 
b) wprowadzenia opłaty od posiadania psów; 
c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze 

miasta Dęblin; 
d) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 

2009 rok; 
e) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych; 
f) nadania nowej nazwy ulicy na terenie osiedla mieszkaniowego Mierzwiączka; 
g) odmowy zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym; 
h) wyraŜenia stanowiska dotyczącego planów likwidacji Sądu Rejonowego w Rykach; 
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i) zabezpieczenia środków niezbędnych do zapewnienia wykonalności finansowej 
projektu pod nazwą: "Przebudowa ul. Urbanowicza, ul. Trapezowej wraz z łącznikiem 
do ul. Krasickiego w Dęblinie"; 

j) zaliczenia drogi znajdującej się w Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko do kategorii dróg 
gminnych. 

6. Wolne wnioski. 
7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
8. Zatwierdzenie protokółów z XXXIII i XXXIV sesji Rady Miasta. 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, Ŝe w okresie między 
sesjami uczestniczył: 
� w dniu 7 listopada w uroczystym ślubowaniu pierwszego rocznika uczniów Liceum 

Lotniczego w Dęblinie. W uroczystości brał udział między innymi: zastępca Szefa Sztabu Sił 
Powietrznych generał bryg. pil. Ryszard Hać oraz pani poseł Izabela Sierakowska. 

� w dniu 11 listopada w uroczystościach rocznicowych odzyskania niepodległości przez Polskę 
oraz prowadził uroczystą sesję Rady Miasta. Podziękował organizatorom uroczystości, 
Ŝołnierzom i kadrze oficerskiej dęblińskich jednostek wojskowych za oprawę uroczystości, 
młodzieŜy Gimnazjum Nr 3 za referat i spektakl upamiętniający rocznicę odzyskania 
niepodległości oraz dzieciom i młodzieŜy zgrupowanej przy kołach Miejskiego Domu Kultury 
za występ. 

� w dniu 14 listopada brał udział w pracach komisji opiniującej materiały na dzisiejszą sesję. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił informację na temat analizy oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Miasta złoŜonych za rok 2007.  
Wszyscy radni zobowiązani do złoŜenia oświadczeń majątkowych złoŜyli je w terminie tj. do 
dnia 30 kwietnia 2008 roku. 
Stwierdzono następujące błędy w wypełnianiu oraz składaniu oświadczeń: 

1. w zeznaniach podatkowych błędnie wykazywano: 
- zaliczki na podatek dochodowy z tytułu emerytury; 
- wysokości odliczeń z tytułu uŜytkowania sieci Internet; 

2. składano niekompletne kopie zeznań podatkowych (bez załącznika PIT/O); 
3. występowały nieścisłości w zeznaniach w stosunku wobec kogo lub jakiej instytucji 

Podatnik jest zobowiązany; 
4. występowały błędy w zeznaniach podatkowych, jakie Podatnik uzyskał dochody z tytułu 

wynagrodzenia; 
5. występowały błędy w zeznaniu z tytułu zaliczek na podatek dochodowy; 
6. nie wykazano w oświadczeniu majątkowym dochodu z innych źródeł; 
7. w trzech przypadkach nie podano adresów połoŜenia nieruchomości, mieszkania lub 

garaŜu. 
W związku ze stwierdzonymi błędami, które wystąpiły w zeznaniach podatkowych oraz 
oświadczeniach majątkowych, osoby je składające zostały pouczone o obowiązku dokładnego 
ich wypełniania w latach następnych. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji 
przygotowane zostały projekty uchwał podatkowych na dzisiejszą sesję Rady Miasta, a ponadto: 
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• 6 listopada – odbył wizytę z Prezesem Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Dariuszem Wojdatem w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. Celem wizyty była rozmowa na temat moŜliwości dofinansowania z funduszu 
inwestycji ekologicznych; 

• 14 listopada - uczestniczył w spotkaniu z firmą „EKO-GEO” - wykonawcą studium na 
program wodociągowo-kanalizacyjny. Nadmienił, Ŝe wobec decyzji StęŜycy o odstąpieniu 
od wspólnej inwestycji oraz mniejszym niŜ początkowo zakładano poziomem 
dofinansowania. Ponownie analizujemy zasadność i moŜliwość realizowania tego projektu z 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, niestety najprawdopodobniej nie 
będzie nas stać na realizację jednorazowo całości projektu. W tej sprawie na pewno odbędą 
się jeszcze spotkania w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; 

• 7 listopada – uczestniczył w uroczystym ślubowaniu uczniów I klas Ogólnokształcącego 
Liceum Lotniczego oraz w obchodach Święta Niepodległości organizowanych przez wojsko. 

• 7 listopada – Zastępca Burmistrza GraŜyna Maziarek brała udział w wieczorze zaduszkowym 
organizowanym przez Miejski Dom Kultury; 

• 8 listopada – uczestniczył w spotkaniu dęblińskiego środowiska Związku Kombatantów 
Rzeczypospolitej i Byłych Więźniów Politycznych; 

• 11 listopada – brał udział w uroczystościach Święta Niepodległości organizowanych przez 
Miasto. Burmistrz podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji Święta,  
a przede wszystkim wojsku, orkiestrze wojskowej, WyŜszej Szkole Sił Powietrznych,  
I Ośrodkowi Szkolenia Lotniczego, 6. Bazie Lotniczej, I Batalionowi Drogowo-Mostowemu, 
Miejskiemu Domowi Kultury, szkołom, księdzu proboszczowi Marianowi Pyrce za 
odprawioną mszę, Stowarzyszeniu Kawalerii im. 22 Pułku Ułanów Podkarpackich za pokaz 
musztry kawalerii nawiązujący do wydarzeń historycznych odzyskania niepodległości, 
Grupie Motocyklowej Lubelszczyzny i Południowego Mazowsza za widowiskowy przejazd 
ulicami miasta, policji za zabezpieczenie, stowarzyszeniom i wszystkim mieszkańcom; 

• 13 listopada – był z wizytą w Urzędzie Marszałkowskim, gdzie złoŜony został wniosek  
o przystąpieniu do programu "Moje Boisko Orlik 2012". 

Burmistrz  poinformował równieŜ o: 

• przygotowywaniu wniosku do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - 
planujemy zgłoszenie przebudowy ul. Urbanowicza i Trapezowej wraz z łącznikiem do 
ul. Krasickiego.  

• rozstrzygnięciu następujących przetargów na zadania inwestycyjne: 
− w dniu 5 listopada na budowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w ulicy bocznej od 

ul. Stawskiej. Wpłynęły 3 oferty. Wybrano ofertę najkorzystniejszą cenowo 
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Dęblin za kwotę 80.337,58. Pozostałe 
oferty wynosiły: Hydro-Termo-Gaz Dęblin – 84.785,12 zł; TAYLOR Lublin – 
112.383,61. Termin wykonania do 30 grudnia 2008 r. 

− w dniu 6 listopada na budowę oświetlenia ścieŜki pieszo-rowerowej w ul. 
Mickiewicza. Wpłynęły 3 oferty. Wybrano ofertę najkorzystniejszą cenowo 
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Dęblin za kwotę 78.080 zł. Pozostałe 
oferty wynosiły: Elektromeks Dęblin - 84.617,49 zł; ELPiE Lublin – 100.040 zł. 
Termin wykonania do końca bieŜącego roku.  

• ogłoszeniu kolejnych przetargów na sprzedaŜ nieruchomości gminnych: 
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− na 28 listopada - sprzedaŜ mieszkania przy ul. Bankowej 21a - cena wywoławcza 
22.000 zł, wadium w kwocie 2.200 zł naleŜy wpłacić do 25 listopada; 

− na 5 grudnia - sprzedaŜ działki przy ul. PodchorąŜych - cena wywoławcza 600.000 zł, 
wadium 60.000 zł. Termin wpłaty do 1 grudnia 

• odebraniu zadania realizowanego wspólnie z powiatem polegającego na modernizacji 
nawierzchni jezdni oraz chodników w ul. Krasickiego oraz części ul. Konopnickiej i ul. 
Spacerowej do Posterunku Energetycznego, poniewaŜ wcześniejsze nasze zastrzeŜenia 
zostały usunięte, nie mieliśmy uwag do tej inwestycji. Natomiast przy odbiorze kładki na 
rzece Irena w ciągu ścieŜki rowerowej w drodze powiatowej (bez naszego udziału 
finansowego) zgłosiliśmy zastrzeŜenia dotyczące konieczności przedłuŜenia barierki 
ochronnej. 

• odbiorze końcowym drogi i chodnika na os. Wiślana wzdłuŜ bloków 31 – 27 
(wykonawca Poltor Dęblin) oraz chodnika na os. Staszica (MZGK Dęblin). Na 
ukończeniu jest chodnik na os. 15 PP Wilków. 

• wyłoŜeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego NADATKI w dniach od 17 listopada do 19 grudnia br. w siedzibie 
Urzędu Miasta, pokój 117. Dyskusja publiczna nad proponowanymi rozwiązaniami planu 
odbędzie się w dniu 8 grudnia 2008 r. w sali nr 1 o godz. 1500. 

• konkursie na najpiękniejszy dębliński budynek, wpłynęło tylko 4 zgłoszenia; 3 w 
kategorii budynek mieszkalny ( w tym 1 zgłoszenie nieregulaminowe) oraz 1 budynek 
uŜytkowy. 

• zakończeniu prac nad projektem budŜetu miasta na 2009 r. W dniu 14 listopada podpisał 
zarządzenie zatwierdzające projekt budŜetu. W dniu 17 listopada projekt budŜetu został 
przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Przewodniczącemu Rady Miasta. 
Plan dochodów ustalony został na 37.031.831 zł; plan wydatków na 38.096.531 zł; 
wydatki inwestycyjne na 3.050.220 zł (są to środki własne). 

• otrzymanej decyzji Wojewody Lubelskiego uwzględniającej nasz protest w sprawie 
oceny wniosku złoŜonego do Regionalnego Programu Operacyjnego dotyczącego 
odbudowy dróg w os. Wiślana-świca. Wniosek będzie ponownie oceniany przez panel 
ekspertów, jednak nie ma co się spodziewać, Ŝe wejdzie na listę wniosków 
zakwalifikowanych do dofinansowania. 

 
 Następnie Burmistrz  podał informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
złoŜonych Burmistrzowi Miasta Dęblin, dotyczących 2007 roku. 
 
Burmistrzowi Miasta Dęblin oświadczenia majątkowe zobowiązani byli złoŜyć: 

- Zastępca Burmistrza Miasta, 
- Skarbnik Miasta, 
- Sekretarz Miasta, 
- pracownicy wydający decyzje administracyjne, 
- kierownicy poszczególnych jednostek organizacyjnych Miasta Dęblin, a takŜe osoby 

zarządzające gminnymi osobami prawnymi. 
Zobowiązanych do złoŜenia oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 2007 
roku było 22 osoby, które złoŜyły swoje oświadczenia w wymaganym terminie tj. do dnia 30 
kwietnia br.  
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Po dniu 31 grudnia 2007 roku zostało powołanych 6 osób oraz 5 osób zostało odwołanych ze 
stanowisk objętych obowiązkiem składaniem oświadczeń majątkowych. Łącznie osób 
zobowiązanych w roku 2008 było 33 do złoŜenia oświadczeń majątkowych.  

Dokonano analizy złoŜonych oświadczeń majątkowych polegającej na porównaniu treści 
analizowanych oświadczeń oraz załączonych kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 
(PIT) z treścią oświadczeń majątkowych i PIT złoŜonych w roku 2008 za rok 2007.  
Stwierdzono następujące błędy w wypełnianiu oświadczeń: 

1. w przypadku jednej osoby nie został wykazany dochód z tytułu pełnienia funkcji 
społecznych i obywatelskich; 

2. w przypadku dwóch osób nie został wykazany dochód z innych źródeł; 
3. w przypadku dwóch osób nie wykazano dochodu z tytułu osobiście wykonywanej 

działalności oraz błędnie wykazano składki na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne; 
4. w przypadku czterech osób nie została dołączona kopia załącznika do zeznania 

podatkowego PIT/O; 
5. w przypadku jednej osoby nie został podany adres połoŜenia domu; 
6. w przypadku jednej osoby nie został podany stan zadłuŜenia na dzień 31 grudnia 2007 r.; 
7. w przypadku jednej nie podano modelu samochodu; 

W związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami zawartych w oświadczeniach majątkowych, 
osoby składające oświadczenia zostały pouczone o obowiązku dokładnego ich wypełniania  
w latach następnych. Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak. 
 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Mieczysław Skibiński: 
� Zadał pytanie:  

- jaka jest odpowiedź na pismo z Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 
w Lublinie w sprawie rowu melioracyjnego przy ul. Spacerowej; 

- czy zapadły decyzje w sprawie oświetlenia na ulicy Kowalskiego w części przejętej przez 
miasto; 

- czy są juŜ odpowiedzi na wystąpienia odnośnie terenów za przedszkolem na osiedlu 
Lotnisko naleŜących do Agencji Mienia Wojskowego. 

 
Radny Henryk BroŜyna zapytał - czy w przewidywanym punkcie pocztowym na osiedlu 
Lotnisko, będzie moŜna odbierać listy i paczki. 
 
Radny Krzysztof Karbowski: 
� podziękował za uporządkowanie miejsc pamięci narodowej. 
� wnioskował o: 

- poprawienie drogi dojazdowej do cmentarza Balonna; 
- zamontowanie pokrywy na studzience Telekomunikacji za budynkiem Policji; 
- uzupełnienie pokryw na studzienkach wodociągowych w ulicy Warszawskiej i Kockiej; 
- włączenie lamp oświetleniowych przy ulicy Jagiellońskiej w części przylegającej do ulicy 

Stawskiej; 
- naprawę słupów granicznych z herbem Dęblina na rogatkach miasta; 
- zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci przy ulicy Nadatki (radny dodał, Ŝe niedawno 

wysypisko było uprzątnięte); 
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- umieszczenie głośników na dworcu PKP od strony parkingów samochodowych 
(spowoduje to usprawnienie pracy "busów" i innych środków komunikacji); 

- wystąpienie do organizacji turystycznych i działających w zakresie kultury fizycznej, 
aby wystąpiły z wnioskami do kalendarzy imprez krajoznawczo - turystycznych  
i przekazanie tych wniosków do Urzędu Marszałkowskiego; 

- podniósł problem coraz większej dewastacji wnętrza budynku dworcowego PKP. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Henryk Wiejak podał wniosek do Przewodniczącego Rady Miasta 
o pomoc w uzyskaniu pomieszczeń dla zarządów osiedlowych.  
 
Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. 

 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła projekt uchwały informując, Ŝe wprowadzono 
zmiany zmniejszające i zwiększające budŜet na podstawie wewnętrznych decyzji i potrzeb. 
� Nastąpiło zwiększenie środków po stronie dochodów budŜetowych z tytułu: 

− podatku od czynności cywilnoprawnych od osób fizycznych o kwotę 16 000 zł do kwoty 
236 000 zł, na podstawie sprawozdań budŜetowych urzędów skarbowych, 

− odsetek od lokat bankowych, w rozdziale – RóŜne rozliczenia finansowe o kwotę 15 000 
zł do kwoty 40 000 zł, z powodu dodatkowych wpływów z tytułu odsetek w wyniku 
załoŜenia lokaty bankowej; 

� zmniejszenie środków po stronie wydatków budŜetowych: 
− w dziale – Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne gminne o kwotę 20.000 zł, 

zad. inwestycyjne – Budowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej do kwoty 9.500 zł,  
z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji technicznej łącznika ul. Urbanowicza z ul. 
Krasickiego. Innych wydatków nie będzie, poniewaŜ w br. nie ogłoszono kolejnych 
naborów do RPO, 

− w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – Pozostała działalność o kwotę 2 500 
zł, zad. inwestycyjne – Budowa ogrodzenia na cmentarzu komunalnym do kwoty 17 500 
zł, w wyniku ostatecznego rozliczenia; 

− w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Urzędy miast o kwotę 6 900 zł, zad. 
inwestycyjne – Rozbudowa infrastruktury teleinformatycznej w mieście Dęblin do kwoty 
25 100 zł, w wyniku oszczędności w trakcie realizacji zadania; 

− w dziale – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa, w rozdziale – 
Jednostki terenowe Policji o kwotę 5 000 zł, zad. inwestycyjne – Zakup fotoradarów ze 
względu brak współfinansowania ze strony Policji, 

− w dziale – Oświata i wychowanie o kwotę 80 000 zł, w rozdziale – Licea 
ogólnokształcące, zad. bieŜące o kwotę 60 000 zł, zad. inwestycyjne - Modernizacja 
budynku ZSO wraz z budową sali gimnastycznej o kwotę 5 000 zł do kwoty 114 000 zł  
w wyniku niŜszego wykonania tego zadania wg umów oraz w rozdziale – Przedszkola, 
zad. inwestycyjne - Modernizacja budynku Przedszkola Nr 3 o kwotę 15 000 zł do kwoty 
8 000 zł, ze względu na wykonanie tylko dokumentacji. W 2008 r. nie było naboru  
z RPO na zadania oświatowe, 

− w dziale – Pomoc społeczna o kwotę 46 086 zł, w rozdziałach: Domy pomocy społecznej 
i Ośrodki pomocy społecznej o kwotę 12 000 zł, oraz w rozdziale – Dodatki 
mieszkaniowe o kwotę 34 086 zł do kwoty 325 914 zł, z powodu mniejszego wykonania 
wydatków z tych tytułów; 

− w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale – Pozostała 
działalność o kwotę 40 000 zł, zadanie inwestycyjne - Budowa sieci wodociągowej w ul. 
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Nadrzecznej do kwoty 10 000 zł. W związku z trudnościami z lokalizacją wodociągu, 
dokumentacja będzie gotowa dopiero w grudniu;  

� zwiększenie środków po stronie wydatków budŜetowych: 
− w dziale – Administracja publiczna - o kwotę 5 000 zł, z przeznaczeniem na wydatki 

bieŜące, 
− w dziale – Oświata i wychowanie - o kwotę 227 943 zł z przeznaczeniem na wydatki 

bieŜące dla placówek oświatowych; 
− w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - o kwotę 5 000 zł w rozdziale – 

Oświetlenie ulic, placów i dróg, zad. inwestycyjne – Kontynuacja modernizacji 
oświetlenia ścieŜki pieszo-rowerowej w ul. Mickiewicza do kwoty 85 000 zł, w wyniku 
postępowania przetargowego;  

− w dziale – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdziale – Domy i ośrodki 
kultury, świetlice i kluby o kwotę 10 000 zł do kwoty 495 000 zł z przeznaczeniem na 
wydatki bieŜące. 

 
Następnie Pani Skarbnik podała autopoprawkę Burmistrza do załącznika nr 10 projektu uchwały 
dotyczącą: wodociągu w ul. Nadrzecznej, budowy łącznika ul. Urbanowicza i Trapezowej oraz 
zwiększeniu odsetek od kredytów. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu podał opinię pozytywną projektu 
uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały z autopoprawką.  
W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/214/2008 w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów. 
 
Burmistrz Miasta  poinformował, Ŝe zgodnie z przepisami o opłatach i podatkach lokalnych 
Rada Miasta moŜe wprowadzić opłatę od posiadania psów. W odróŜnieniu od lat poprzednich, 
kiedy podatek obowiązywał obligatoryjnie, od ubiegłego roku Rada Miasta decyduje czy taką 
opłatę wprowadzać. Na rok 2008 Rada nie przyjęła takiej uchwały, ale poniewaŜ opłaty stanowią 
dochód dla miasta, zgodnie z zaleceniem organów kontrolnych Burmistrz powinien przedstawiać 
pod rozwagę Rady stosowny projekt. Obecny projekt zakłada roczną opłatę w wysokości 40 zł 
od kaŜdego psa. Dochód gminy z tytułu tej opłaty wynosiłby około 4 tys. zł. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu przedstawił opinię pozytywną 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu - Tadeusz Oryl, powiedział, 
Ŝe chociaŜ komisja, którą kieruje zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, on sam jest 
przeciwny, poniewaŜ planowany dochód jest niewspółmiernie mały, a realizacja będzie jeszcze 
mniejsza, w porównaniu z pracą, którą trzeba wykonać, aby te kilka tysięcy dochodu uzyskać. 
Radny zwrócił się z apelem do Rady, aby negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Radni Krzysztof Karbowski i Henryk Wiejak równieŜ byli przeciw wprowadzaniu opłaty za 
posiadanie psa. 
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 0 głosów, przy 11 głosach 
przeciwnych i 2 wstrzymujących się. 
Rada Miasta nie przyjęła uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów. 
 
Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na obszarze miasta Dęblin. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe na Radzie Miasta ciąŜy równieŜ 
obowiązek ustalenia stawek innych podatków lokalnych, w tym podatku od nieruchomości, 
który jest znaczącym źródłem dochodu miasta. Projekt uchwały zakłada podniesienie stawek 
podatku od nieruchomości w stosunku do roku 2008 o około 10%. Stawki podatkowe były 
utrzymywane na tym samym poziomie przez okres 2 lat. Proponowane stawki mieszczą się  
w granicach określonych ustawą i są następujące: 

� od gruntów:  
- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 0,50  zł od 1 m2 powierzchni;  
- pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych -     

3,70 zł od 1 ha powierzchni;  
- pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności poŜytku 

publicznego przez organizacje poŜytku publicznego – 0,20 zł od 1 m2 powierzchni;  
� od budynków lub ich części: 

- mieszkalnych – 0,45 zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej;  
- związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 17,00  
zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej; 

- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym – 9,20 zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej;  

- zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń 
zdrowotnych – 3,70 zł  od 1 m2 powierzchni uŜytkowej;  

- pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności poŜytku 
publicznego – 4,80 zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej; 

� od budowli  - 2% ich wartości. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu przedstawił opinię pozytywną 
projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Henryk BroŜyna podał wniosek, aby w § 1 w punkcie 2e dotyczący budynków 
pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności poŜytku 
publicznego stawka podatku wynosiła 4,60 zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej.  
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Burmistrz  powiedział, Ŝe podtrzymuje swoją propozycję, dodając, Ŝe podatek ten w innych 
miastach jest podzielony na dwie stawki, z których jedna jest maksymalna (około 6,40 zł a druga 
około 4,50 zł). 
 
Radny Waldemar Warenica podał wniosek o pozostawienie stawki podatku na poziomie roku 
ubiegłego (3,66 zł) w punkcie 2d (budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 
w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych) - proponowana obecnie stawka to 3,70 zł. 
 
Burmistrz  podtrzymał swoją propozycję stawki podatkowej na kwotę 3,70 zł od 1 m2 
powierzchni uŜytkowej.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
 W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 11 głosów, przy 4 
wstrzymujących się. 
 
PoniewaŜ nastąpiła pomyłka w liczeniu głosów - ponownie przystąpiono do głosowania: "za" 
projektem uchwały było 10 głosów, przy 3 wstrzymujących się. Głosów przeciwnych nie było. 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/215/2008 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości obowiązujących na obszarze miasta Dęblin. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanego do 
obliczenia podatku rolnego na 2009 rok. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe cena ustalona Komunikatem 
Prezesa GUS wynosi 55,80 zł za jeden kwintal, natomiast projekt zakłada obniŜenie stawki do 45 
zł. Nie podjęcie uchwały spowoduje przyjęcie ceny zgodnej z Komunikatem Prezesa GUS. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu przedstawił opinię pozytywną 
projektu uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/216/2008 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu 
Ŝyta przyjmowanego do obliczenia podatku rolnego na 2009 rok. Uchwała stanowi załącznik 
do protokółu. 
 
Ad. pkt 5e. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe zgodnie z ustawą o podatkach  
i opłatach lokalnych do określania stawek podatku od środków transportowych upowaŜniona jest 
właściwa rada gminy. Przy ustalaniu stawek naleŜy brać pod uwagę stawki maksymalne i stawki 
minimalne ustalone w ustawie. Proponowane stawki mieszczą się w obowiązujących granicach  
i uwzględniają podział na poszczególne kategorie pojazdów ustalonych w ustawie. Rada moŜe 
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róŜnicować wysokość stawek dla poszczególnych rodzajów pojazdów, uwzględniając  
w szczególności wpływ środka transportowego na środowisko naturalne, rok produkcji albo 
liczbę miejsc do siedzenia. Biorąc to pod uwagę, projekt przewiduje dodatkowy podział  
w poszczególnych rodzajach pojazdów wyróŜnionych ustawowo, tj.: 
− rok produkcji - proponuje się podział na pojazdy wyprodukowane do 2003 r. włącznie i od 

2004 r., przy czym dla pojazdów nowszych zastosowano nieco niŜsze stawki, wychodząc  
z załoŜenia, Ŝe nowsze pojazdy mają mniejszy negatywny wpływ na środowisko oraz na stan 
dróg; 

− wyposaŜenie w katalizator spalin, lub gaz – dla pojazdów wyposaŜonych w katalizator spalin 
lub gaz proponuje się niŜsze stawki. 

Proponowane stawki podatku na 2009 r. są o około 10% wyŜsze w stosunku do roku 2008. 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu przedstawił opinię pozytywną 
projektu uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/217/2008 w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych.  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5f. 
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie osiedla Mierzwiączka w 
Dęblinie ulicy dotychczas pozostającej bez miana. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe zgodnie z ustaleniami miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Lipowa III, droga wymieniona w projekcie uchwały, na dzień 
dzisiejszy została juŜ częściowo wykupiona i stanowi bezpośredni dojazd do działek 
budowlanych. W związku z tym zachodzi konieczność nadania nazwy ulicy oraz przypisania 
połoŜonych przy niej działkom budowlanym informacji adresowej. UmoŜliwi to właścicielom 
nieruchomości juŜ zabudowanych, po oddaniu ich do uŜytkowania dokonanie zameldowania w 
wybudowanych budynkach. PoniewaŜ przedmiotowa droga znajduje się pomiędzy ulicami 
Stawską, a Polną, wynika z tego, Ŝe jeŜeli zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Dęblinie  
Nr XXII/165/95 w sprawie określenia granic osiedli na terenie miasta Dęblina zarówno ulica 
Stawska jak i Polna znajdują się na terenie osiedla Mierzwiączka, równieŜ ulica Jaśminowa 
powinna zostać przypisana do osiedla Mierzwiączka. Do ulicy Jaśminowej powinny równieŜ 
zostać przyporządkowane fragmenty ślepych dróg dojazdowych, poniewaŜ ze względu na ich 
projektowaną długość nie powinny stanowić w przyszłości ciągów komunikacyjnych  
o odrębnych nazwach. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu przedstawił opinię pozytywną 
projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do dyskusji, w której: 
 
Radny Krzysztof Karbowski powiedział, Ŝe osiedle Mierzwiączka jest najstarszym osiedlem  
i proponuje, aby jego ulice nosiły nazwę bohaterów związanych z Dęblinem (na przykład 
nauczycieli, którzy zginęli w II wojnie światowej) lub bohatera narodowego Wincentego Witosa.  



 - 11 - 

Protokół Nr XXXV  z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 18 listopada 2008 r. 
 

 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński powiedział, Ŝe nazwę ulicy powinni określić 
mieszkańcy osiedla, mieszkający z danej okolicy, a osobiście odpowiada mu ta nazwa ulicy. 
 
Radny Adam Cenkiel był zdania, Ŝe Urząd Miasta ma plan opracowany na nazewnictwo nowo 
powstających ulic na poszczególnych osiedlach, na przykład na osiedlu Jagiellońska dominują 
nazwy królów, natomiast nazwa ulicy "Jaśminowa" jest zbieŜna do rolniczego charakteru 
terenów osiedla Mierzwiączka. 
   
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy 1 głosie 
wstrzymującym się.  
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/218/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
osiedla Mierzwiączka w Dęblinie, ulicy dotychczas pozostającej bez miana. Uchwała stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5g. 
Uchwała w sprawie odmowy zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym.  
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe w dniu 
22 października 2008 r., do Rady Miasta wpłynął wniosek dyrektora Wojskowych Zakładów 
Lotniczych Nr 3 w Dęblinie o wyraŜenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Krzysztofem Karbowskim. Temat ten był szczegółowo omawiany na Konwencie Rady Miasta, 
na który został zaproszony równieŜ radny Karbowski. Konwent wypracował następujące 
stanowisko: "Rada Miasta nie wyraŜa zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Krzysztofem Karbowskim zatrudnionym w Wojskowych Zakładach Lotniczych Nr 3  
w Dęblinie." Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 11 głosów, przy 2 
wstrzymujących się. 
 
Radny Karbowski poinformował, Ŝe wyłącza się z głosowania w swojej sprawie. 
 
Ponownie przystąpiono do głosowania: "za" uchwałą było 11 głosów, przy 1 wstrzymującym się.  
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/219/2008 w sprawie odmowy zgody na rozwiązanie 
stosunku pracy z radnym. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5h. 
Uchwała w sprawie wyraŜenia stanowiska dotyczącego planów likwidacji 
Sądu Rejonowego w Rykach. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński powiedział, Ŝe Biuro Poselskie posła Jarosława 
śaczka poinformowało, Ŝe Ministerstwo Sprawiedliwości przygotowuje plan likwidacji 
niektórych sądów rejonowych. Na terenie Lubelszczyzny mają to być sądy: w Rykach, 
Włodawie, Opolu Lubelskim i Janowie Lubelskim. Poseł śaczek wystąpił z interpelacją do 
Ministra Sprawiedliwości, w której przedstawił negatywne skutki takiej decyzji. RównieŜ Rada 
Miasta Dęblin wypowie się poprzez uchwałę w tej sprawie, przyjmując proponowany projekt 
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uchwały wyraŜający negatywną opinię w sprawie planów likwidacji Sądu Rejonowego  
w Rykach. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/220/2008 w sprawie wyraŜenia stanowiska 
dotyczącego planów likwidacji Sądu Rejonowego w Rykach. Uchwała stanowi załącznik do 
protokółu. 
 
Ad. pkt 5i. 
Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych do zapewnienia 
wykonalności finansowej projektu pod nazwą: "Przebudowa ul. Urbanowicza, 
ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego w Dęblinie".  
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe jest to uchwała intencyjna,  
w której Rada Miasta wyraŜa zgodę na zabezpieczenie środków niezbędnych do zapewnienia 
wykonalności finansowej projektu pod nazwą "Przebudowa ul. Urbanowicza, ul. Trapezowej 
wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego w Dęblinie". Projekt obejmuje przebudowę ul. Trapezowej, 
przebudowę ul. Urbanowicza, budowę łącznika ul. Urbanowicza do ul. Krasickiego i budowę 
chodnika w ul. Krasickiego. W przypadku zakwalifikowania projektu do realizacji w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 Rada zobowiązuje się do 
zapewnienia środków finansowych na rzeczową realizację projektu w budŜecie Miasta na 2009 
rok o łącznej wysokości 1.300.000 zł w tym wkład własny w kwocie 650.000 zł.  
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Radny Henryk BroŜyna powiedział, Ŝe jest za projektem uchwały, ale proponuje budowę 
łącznika między ulicą Kowalskiego i ulicą Krasickiego. 
 
Radny Mieczysław Grobel zapytał, czy wydatek 650 tys. w przyszłym roku nie spowoduje 
uszczerbku przy innych inwestycjach planowanych w mieście na 2009 rok. 
 
Radny Waldemar Warenica powiedział, Ŝe projekt uchwały nie był opiniowany na komisjach, 
a zdaniem radnego inne osiedla są bardziej zaniedbane i dlatego proponuje przełoŜenie 
rozpatrywania na następną sesję. 
 
Radny Mieczysław Skibiński - powiedział, Ŝe budowa łącznika została juŜ rozpoczęta i naleŜy 
ją zakończyć. Nie zgadza się równieŜ z radnymi, którzy twierdzą, Ŝe duŜo inwestuje się na 
osiedle Lotnisko. Lotnisko to ¼ mieszkańców Dęblina, duŜe wpływy do budŜetu miasta,  
a większość inwestycji wykonało wojsko. 
  
Radny Krzysztof Karbowski zaproponował przełoŜenie rozpatrywania projektu uchwały na 
następną sesję. 
 
Radny Henryk Wiejak  jest zdania, Ŝe Burmistrz czuwa nad realizacją zadań inwestycyjnych  
w mieście, wie, co robi i na pewno nie będzie strat z tego tytułu na innych osiedlach. 



 - 13 - 

Protokół Nr XXXV  z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 18 listopada 2008 r. 
 

   
Burmistrz Miasta  ustosunkowując się do wypowiedzi radnych, powiedział, Ŝe nie zgadza się  
z wnioskiem radnego BroŜyny w sprawie łącznika ulicy Kowalskiego z ulicą Krasickiego, 
poniewaŜ byłaby to odrębna ulica nikomu nie słuŜąca, a po drugie jest to zabezpieczenie 
środków na projekt w części juŜ realizowany. Ustosunkowując się do wniosków radnych  
o odłoŜenie projektu uchwały na następną sesję, poinformował, Ŝe odłoŜenie uchwały wiąŜe się  
z rezygnacją złoŜenia wniosku o dofinansowanie (do 21 listopada). Nie zgadza się równieŜ  
z zarzutem, Ŝe projekt uchwały jest przedkładany "z zaskoczenia" - zadanie było ujęte w strategii 
rozwoju miasta i w budŜecie na rok bieŜący jako inwestycja wieloletnia, tylko inwestycja ta nie 
jest tylko inwestycją gminną lecz z udziałem środków zewnętrznych, które obyśmy pozyskali, bo 
przecieŜ ubiegających się będzie bardzo duŜo. Na zakończenie dodał, Ŝe radni nie powinni sobie 
wypominać, skąd ile pieniędzy wpływa - budŜet jest jeden, pracy - w jednym miejscu więcej, w 
innym mniej, a trzeba myśleć o całym mieście. 
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów, przy  
1 wstrzymującym się. 
 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/221/2008 w sprawie zabezpieczenia środków 
niezbędnych do zapewnienia wykonalności finansowej projektu pod nazwą: "Przebudowa 
ul. Urbanowicza, ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego w Dęblinie". 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 5j.  
Uchwała w sprawie zaliczenia drogi znajdującej się w Dęblinie na terenie 
osiedla Lotnisko do kategorii dróg gminnych. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały informując, Ŝe zgodnie z planem 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Lotnisko wydzielona została droga, tak zwany łącznik 
od ulicy Urbanowicza do ulicy Krasickiego, który z mocy prawa przechodzi na własność Miasta. 
W związku z tym zachodzi konieczność zakwalifikowania tej drogi do kategorii dróg gminnych. 
Burmistrz wystąpił do Zarządu Powiatu w Rykach o opinię w tej sprawie. Zarząd Powiatu wydał 
opinię pozytywną. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXV/222/2008 w sprawie zaliczenia drogi znajdującej się 
w Dęblinie na terenie osiedla Lotnisko do kategorii dróg gminnych. Uchwała stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Henryk BroŜyna zapytał, czy wpłynęły do Urzędu Miasta informacje z Agencji Mienia 
Wojskowego w sprawie nieodpłatnego przekazania miastu terenów za przedszkolem na osiedlu 
Lotnisko, poniewaŜ teren jest bardzo dokładnie sprzątany, a ludzie plotkują o jego sprzedaŜy .  
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Masów - Helena Kasprzak - podziękowała Burmistrzowi 
za remont ulicy Krasickiego i za plan dokończenia budowy chodnika przy ul. Krasickiego; 
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- poinformowała o braku pokrywy na studzience gazowej przy ulicy Krasickiego. 
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Jagiellońskie - Danuta Krajewska - zapytała czy środki 
finansowe nie wykorzystane przez zarząd osiedla mogą przechodzić na rok następny; 
- poprosiła o pomoc w sprawie obiektu (wagonu) stojącego na terenie gminnym, który jak to 

ujęła jest niechlubnym obiektem na osiedlu. Dodała, Ŝe nie ma dokumentów na to, Ŝe obiekt 
naleŜy do zarządu ani do Urzędu, więc jeśli stoi na terenie gminnym i jest duŜym 
śmietniskiem w obrębie osiedla, to naleŜy go uprzątnąć, a odpowiednia komórka, jaką jest 
Komisja ds. porządkowych powinna się tym zająć. 

 
Radny Krzysztof Karbowski przypomniał swój wniosek w sprawie zakazu wieszania ogłoszeń 
na drzewach. 
 
Radny Tadeusz Oryl - powiedział, Ŝe jako członek zarządu, apeluje do Komisji Samorządu i 
Porządku Publicznego o wywarcie nacisku, presji na rozwiązanie sprawy wagonu, o którym Pan 
Węska mówi, Ŝe jest jego własnością, poniewaŜ Pani Danuta jako płeć słaba nie da sobie sama 
rady.  
 
Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 
� Dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

- Oświetlenie na ulicy Kowalskiego - nic się nie zmieniło od poprzedniej informacji w tym 
temacie. Po korespondencji z Wojskową Agencją Mieszkaniową i otrzymaniu pisma, Ŝe 
oświetlenie jest Rejonowego Zarządu Infrastruktury, Urząd wystąpił do RZI, ale do tej 
pory nie ma Ŝadnej odpowiedzi. 

- decyzje w sprawie przekazania terenów za przedszkolem - nie ma w tej sprawie jeszcze 
Ŝadnej odpowiedzi. Natomiast, jeśli chodzi o sprzedaŜ tego terenu - teren nie jest 
własnością Agencji Mienia Wojskowego, lecz Skarbu Państwa w bezpośrednim zarządzie 
Rejonowego Zarządu Infrastruktury, czyli w gestii Ministra Obrony Narodowej. 

� Dla radnego Krzyszytofa Karbowskiego: 
- poprawienie drogi do cmentarza Balonna - droga ta nie jest drogą gruntową, lecz 

utwardzoną ŜuŜlem. Obecnie na zimę nie będą tam wykonywane Ŝadne prace, ale w 
miesiącach wiosennych, jeśli zajdzie taka potrzeba, nastąpi jej wyrównanie; 

- zamontowanie pokrywy telekomunikacyjnej - sprawa zostanie zgłoszona do 
Telekomunikacji, ale nie trzeba czekać do sesji i nadawać sprawie rangi duŜego 
wydarzania, lecz po stwierdzeniu takiego faktu naleŜy zgłosić problem pracownikowi 
Urzędu Miasta; 

- uzupełnienie pokryw na studzienkach wodociągowych - sprawa zostanie zgłoszona do 
MZGK, ale trzeba mieć świadomość, Ŝe to nie Telekomunikacja ani Miejski Zakład 
Gospodarki Komunalnej dewastuje studzienki, tylko mieszkańcy naszego miasta; 

- włączenie lamp na ulicy Jagiellońskiej - część lamp jest wyłączona i nie świeci na stałe, 
nie tylko na ulicy Jagiellońskiej - równieŜ na innych ulicach miasta, ale te, które powinny 
świecić, a są uszkodzone, będą sukcesywnie naprawiane. 

- odnowa "witaczy" na granicy miasta - odnowienie tych słupów nie odbędzie się teraz, 
będziemy się starać to wykonać w ramach programu oznakowania turystycznego; 

- wysypisko śmieci przy ulicy Nadatki - dzikich wysypisk jest więcej, nie tylko przy tej 
ulicy, staramy się je uprzątać, ale pojawiają się nagle i dość często wysypywane są  
śmieci z samochodów; 
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- ogłoszenia na drzewach - zostało wydane polecenie, aby pracownicy interwencyjni zrywali 
takie ogłoszenia i być moŜe w najbliŜszym czasie zostanie wszczęte postępowanie  
w stosunku do tych osób, które takie ogłoszenia wieszają; 

- nagłośnienie komunikatów PKP w stronę ulicy Dworcowej - będzie wystąpienie do 
Zarządcy dworca PKP o rozwaŜenie tego wniosku; 

- dewastacja dworca PKP - faktycznie jest coraz gorzej, szczególnie poza zasięgiem kamery 
monitorującej, ale muszą powtórzyć po raz kolejny - to nie jest nasz obiekt, o dworzec 
powinien dbać jego właściciel. Miasto zadeklarowało, Ŝe udostępni łącze bez dzierŜawy, 
Kolej miała kupić kamerę i było to uzgodnione, ale nie moŜe miasto robić wszystkiego za 
właścicieli; 

- wystąpienie z pismami o zgłoszenia do kalendarza imprez - jeŜeli ktoś prowadzi 
działalność, to chyba powinien dbać o to, Ŝeby być reklamowany, niemniej Urząd 
występuje, zwraca się z taką prośbą i za którymś razem jakaś organizacja zgłasza dopiero  
propozycje - a zgłoszone propozycje przekazywane są do kalendarza wojewódzkiego.  

� Dla radnego Henryka Wiejaka: 
- Zabezpieczyć lokale dla wszystkich zarządów osiedlowych - wniosek jest nierealny do 

realizacji, po pierwsze nie ma takich warunków, a po drugie, jeśli juŜ jest lokal, jest 
kwestia jego utrzymania i opłat. Dla celów zarządów osiedlowych, który nie zbiera się co 
dzień mogą być wykorzystane świetlice osiedlowe, szkolne, sala posiedzeń Urzędu Miasta. 

� Dla Przewodniczącej Zarządu Osiedla Masów - Heleny Kasprzak: 
- Brak pokrywy studzienki gazowej - sprawa zostanie zgłoszona. 

� Dla przewodniczącej Zarządu Osiedla Jagiellońskie - Danuty Krajewskiej: 
- Czy środki budŜetowe z danego roku przechodzą na rok następny - na to pytanie była juŜ 

odpowiedź - otóŜ jesteśmy jednostkami budŜetowymi, rozliczamy się z finansów w danym 
roku a środki nie wykorzystane nie przechodzą na rok następny; 

- Sprawa wagonu - odpowiedź była udzielana na poprzedniej sesji, Ŝe trzeba zrobić zebranie 
mieszkańców i zgłosić problem co dalej z tym wagonem. W tej sprawie nie wpłynęło 
Ŝadne pismo, a Urząd nie moŜe usuwać wagonu, który nie jest jego własnością (wagon 
miał być kiedyś siedzibą dla zarządu osiedla).  

 
Zastępca Burmistrza - GraŜyna Maziarek odpowiedziała na pytanie radnego Henryka 
BroŜyny w sprawie poczty na osiedlu Lotnisko - rozmowy w tej w sprawie są prowadzone, 
między innymi przez naczelnika poczty dęblińskiej. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa  - 
odpowiedział na pytanie radnego Mieczysława Skibińskiego w sprawie melioracji rowu przy 
ulicy Spacerowej - Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Lublinie w piśmie 
poinformował wcześniej Burmistrza Miasta, Ŝe na terenie miasta w korycie rowu melioracyjnego 
odprowadzającego wody miedzy innymi z Pracowniczych Ogródków Działkowych "Orlik" 
bobry wykonały przetamowania, które spiętrzając wodę są bezpośrednią przyczyną lokalnych 
podtopień. Usuniecie przetamowań zgodnie z ustawą o ochronie przyrody moŜliwe jest po 
uzyskaniu zezwolenia Wojewody. Urząd wystąpił do Wojewody o zezwolenie na usunięcie tamy 
na rowie melioracyjnym przy ul. Spacerowej i otrzymana została decyzja o podjęciu działań 
mających na celu rozwiązanie powstałego problemu. W dniu 27 października br. Burmistrz  
w odpowiedź na to pismo wystąpił z prośbą o udzielenie informacji dotyczącej, jakich działań 
oczekuje Wojewódzki Zarząd Melioracji do wykonania przez Miasto Dęblin i z zapytaniem czy 
Wojewódzki Zarząd posiada środki niezbędne do wykonania prac konserwacji rowu. Zgodnie ze 
stanem faktycznym Miasto nie jest właścicielem wskazanego rowu i nie dysponuje środkami 
finansowymi na jego czyszczenie. 
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Dalsze prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński. 
     
Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokółów z XXXIII i XXXIV sesji Rad y Miasta. 
 
PoniewaŜ nie wpłynęły do protokółu uwagi ani wnioski, przystąpiono do jego zatwierdzenia.  
 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
„Za” przyjęciem protokółów z XXXIII i XXXIV sesji było 13 radnych (jednogłośnie). Rada 
Miasta przyjęła protokóły z XXXIII i XXXIV sesji. 
 
Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XXXV sesji Rady Miasta. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
Protokółowała:  
Regina Rodzik  
 


